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Gaziantep Ticaret Borsası (GTB) Yönetim Kurulu Başkanı 
Mehmet Akıncı, coğrafi işaretli ürünlerin gastronomi 
turizminin sürdürülebilirliğinde önemli bir çekim merkezi 

görevi üstlendiğini söyledi. GTB Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet 
Akıncı, V. Uluslararası Gaziantep Gastronomi Festivali kapsamında 
düzenlenen “Gastronomik Kimlik Oluşturmada Coğrafi İşaretlerin 
Önemi; 100’üncü Yılda 102 Coğrafi İşaret & 1 Geleneksel Ürün” 
konulu panele konuşmacı olarak katıldı.

Ünverdi, coğrafi 
işaretlerin 

önemine değindi

GAZİANTEP DEĞERLERİNE SAHİP ÇIKIYOR
Gaziantep’in, geçmişten gelen ekonomik ve ticari gücünü geliştirerek değerlerine sahip 
çıktığına dikkati çeken Ünverdi, “Gaziantep Sanayi Odası olarak sadece sanayi alanında 
değil Gastronomi alanında da çalışmalar yaptık. Coğrafi işaretli ürünler konusunda öncü, 
örnek ve rol model olduk. Ülkemizin ilk AB tescilli ürünü olan Antep Baklavasının coğrafi 
işaret tescilini aldık. Antep Baklavasını 2005 yılında AB tarafından tescil ettirerek Gaziantep 
ile özdeşleşen bu önemli değerimize sahip çıkarak baklavanın Türkiye’nin ve Gaziantep’in 
olduğunu da tüm dünyaya gösterdik. İlk defa bir Türk ürününe tescil alma başarısını gösteren 
Oda olarak tarihe geçti” diye konuştu.

Gaziantep Büyükşehir Be-
lediyesi ile Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığı iş birliğinde 
düzenlenen GastroANTEP 
Kültür Yolu Festivali bu yıl 
da paneller ve söyleşilerle 
devam ediyor.

Profesyoneller

Vali Çeber şehit yakınları 
ve gazilerle buluştu19 Eylül Gaziler Günü’nün 

102’inci yılı olması 
nedeniyle bir anma 
programı düzenlendi. 
Arena Otel’de yapılan 
kahvaltılı programa Vali 
Kemal Çeber, Eşi Neslihan 
Ayan Çeber, Garnizon 
Komutanı Tuğgeneral 
Hacı Halil Osma, 
Gaziantep Milletvekilleri 
Melih Meriç, Bünyamin 
Bozgeyik, Derya Bakbak,  
Büyükşehir Belediye 
Başkan Fatma Şahin, İl 
Emniyet Müdürü Celal 
Özcan, İl Jandarma 
Komutanı Halil Şen, Adli, 
İdari ve Askeri Erkân, 
Rektörler, siyasi partilerin 
temsilcileri, sivil toplum 
kuruluşları mensupları, 
şehit ve gazi dernekleri ile 
gazi yakınları katıldı.

Kuran-ı Kerim Tilaveti ve İl Müftüsü Hüseyin Hazırlar tarafından okunan 
dualarla başlayan program öncesinde Vali Kemal Çeber ile eşi Neslihan Ayan 
Çeber hanımefendi ve protokol üyeleri, salonda bulunan gaziler, aileleri ve 
şehit yakınlarının masalarını gezerek onlarla sohbet etti.

Şahinbey Belediye Başkanı Mehmet Tahmazoğlu, 
Türkiye Gaziler ve Şehit Aileleri Vakfı, Şahinbey 
Belediyesi, ve Türk Chopper Motosiklet Kulübünce 

müşterek düzenlenen Gaziler Sürüşünün 10’uncusuna 
katılarak motorla şehir turu yaptı.

Tahmazoğlu
gaziler için turladı

Çınar ile Yaylacı, Şehitkamil
sahnesini inceledi
Malatya Yeşilyurt 

Belediye 
Başkanı 

Mehmet Çınar ile AK 
Parti Yeşilyurt İlçe 
Başkanı Ramazan 
Yaylacı, Şehitkamil 
Belediye Başkan 
Yardımcısı Murat 
Özgüler beraberinde 
D.T. Şehitkamil 
Sahnesi’ni inceledi.  

Gaziantep Sanayi Odası (GSO) Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Ünverdi, 5. Gastroantep Kültür Yolu 
Festivali kapsamında düzenlenen; Gastronomik Kimlik Oluşturmada Coğrafi İşaretlerin Önemi; 
100’üncü Yılda 100 Coğrafi İşaret panelinde yaptığı konuşmada, “Coğrafi işaretli ürünlerimizin sayısını 
arttırmadaki amacımız bu güzide ürünlerimizi kayıt altına alarak gelecek nesillere ulaştırmaktır” dedi.

Moderatörlüğünü 
Mutfak Sanatları 
Merkezi Başkanı 
Fikret Tural’ın 
yaptığı panelde, 
GSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Adnan 
Ünverdi, Gaziantep 
Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet 
Akıncı, Gaziantep 
Büyükşehir 
Belediyesi Tarımsal 
Hizmetler & Gıda 
Daire Başkanı Kenan 
Seçkin ve Metro 
Türkiye Kategori 
& Coğrafi İşaretler 
Müdürü Birol 
Uluşan katılımcılara 
yaptıkları çalışmalar 
hakkında bilgiler 
verdi.

Coğrafi işaretler, 
sürdürülebilir gastronomide 

anahtar görevi üstleniyor

ÜNVERDİ: “COĞRAFİ İŞARETLİ ÜRÜN 
ÇALIŞMASINDAKİ AMACIMIZ BU GÜZİDE 

ÜRÜNLERİMİZİ KAYIT ALTINA ALARAK 
GELECEK NESİLLERE ULAŞTIRMAKTIR”

tecrübelerini paylaştı


